
Zápís  z jednání  redakční  rady  Soběslavské  hlásky
G1]e1'7/

17. 6. 2019

Městský úřad Soběslav

Přítomni  redakční  rada (RR): L. Michalčíková, M. Pimperová, D. Kozel, l. Šimková

Přítomni  MÚ: M. Nováková,

Omluveni  (RR):

Program:

1. Hodnocem Soběslavské hlásky č. 6/2019

2. ProjednámobsahuSoběslavskéhláskyč.7/2019

3 Různé

Add 1/

Hláska byla hodnocena kladně.

Add 2/

Redaktorka informovala členy redakčni rady o úspěchu firmy Agro-partner v soutěži Oceněni českých

lidrů 2019 a projednala se členy redakčni rady možnost uveřejněni sděleni vSoběslavské  hlásce

zdarma. Redakce bude z vlastni iniciativy informovat pouze o umistěni firmy v soutěži. Článek nebude

obsahovat žádná komerčni sděleni týkajici se prodeje, nabízených produktů či změn ve firmě apod.

Všichni členové redakčni rady souhlasili s uveřejněnim informativniho sdělení o úspěchu 'firmy v soutěži

zdarma.

Přispěvek redakce či představitelů města ohledně projektu GraffitEko bude případně zveřejněn

v červencové Hlásce po konáni červnového zastupitelstva, na kterém může být projekt také předmětem

diskuze. Spolkem Soběslávka nový přispěvek do červencového čisla na toto téma do redakce zaslán

nebyl.

Přispěvek K. Růžičkové nebyl uveřejněn z důvodů připominek členů redakčni rady sepsaných v zápise

z jednání redakční rady, které se uskutečnilo 15. 5. 2019 a též z důvodu neochoty většiny členů rady

města se vyjádřit a členů spolku Soběslávka se domluvit na verzi uveřejnění článku tak, aby sděleni

nevyvolávalo konfliktni atmosféru ve městě, aby byly informace v měsíčniku vyvážené a objektivní a aby

nemátly v dané situaci občany. K. Růžičková spolu se spolkem Soběslávka, za který s redakci jednal

také p. Plát, odmítli možnost se vyjádřit v omezeném rozsahu 600 znaků do redakčního článku, kde by

byly zároveň shrnuty údaje týkajici se projektu z pohledu města, aby byla zajištěna větši objektivita

informaci a nevyužili ani možnost zaslat sděleni o rozsahu 2 000 znaků, ve kterém by byly zohledněny

připominky členů redakčni rady. Redakce za daných okolnosti a s ohledem na dalši možný vývoj situace

odmítla (v souladu se zákonem) článek p. Růžičkové uveřejnit.

Add 3/

L. Michalčíková upozornila na nečistotu všatnách a umývárnách na soběslavském koupališti a

doporučila častějši úklid v těchto prostorech (cca každou 1 hodinu). Naopak pochválila teplotu vody,

která je i pro malé děti vyhovujici.

l. Šimková upozornila na nedostatek odpadkových košů na náměsti Republiky. Doporučila přidat koš v

jižni části kruhového prostranstvi okolo kašny.

Členové RR diskutovali na různá témata, která se týkala aktuálniho děni v Soběslavi.



Termín příštího jednání RR: 17. 7. 20a19

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 21. 6. 2019


